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Geacht college,  

 
De CDA-Altena fractie heeft kennis genomen van de raadsinformatiebrief van 10 mei jl. 
waarin u een uiteenzetting geeft van de ondernomen acties n.a.v. de motie inzameling oud 
papier d.d. 8 november 2022. 
 
Wij waarderen de gezamenlijke inzet die is gedaan door de werkgroep van de verenigingen 
en instanties die oud papier inzamelden en het college. Ook waarderen we de 
afbouwregeling die, in tegenstelling tot bijvoorbeeld hetgeen in de gemeente Waalwijk is 
afgesproken, de verenigingen niet gelijk voor een onmogelijke opgave stelt om hun begroting 
voor 2024 sluitend te krijgen. 
 
Van oudsher zijn het met name de muziekverenigingen die een substantieel deel van hun 
begroting konden afdekken met de opbrengsten van het inzamelen van oud papier. Deze 
verenigingen hebben al te maken met substantieel stijgende kosten door inflatie en energie. 
De gederfde inkomsten door het wegvallen van de oud papier inkomsten zal de komende 
jaren stapsgewijs groter worden. Hun toekomst staat op het spel! 
 
Muziekverenigingen vormen een essentieel onderdeel van de identiteit van Altena. Het CDA 
Altena wil graag dat deze verenigingen een toekomst hebben. Wij hebben gelezen in de 
raadsinformatiebrief dat u werkt aan een voorstel waarbij vrijwilligers op een andere wijze 
inkomsten kunnen genereren door gemeentelijke werkzaamheden / taken (deels) uit te 
voeren. Daar staan wij volledig achter, echter u stelt terecht ook dat deze vrijwilligers steeds 
moeilijker te vinden zijn. 
 
Wij menen dan ook dat we als raad een verantwoordelijkheid hebben dat de 
muziekverenigingen een gezonde toekomst blijven houden in Altena. Wij denken er richting 
de kadernota en begroting 2024 e.v. dan ook over na hoe we hier op een passende wijze 
invulling aan kunnen geven. Daarom hebben wij de volgende vragen: 
 
1. Bent u het met ons eens dat muziekverenigingen een belangrijke drager zijn van de 
culturele identiteit van Altena? 
 



2. Graag ontvangen wij een overzicht van de subsidies én de inkomsten van het oud papier 
die in 2021-2023 door de verschillende muziekverenigingen zijn ontvangen.   
 
3. Op welke termijn heeft u inzichtelijk welk voorstel er komt te liggen voor de verenigingen 
en instanties om op een andere wijze inkomsten te genereren voor het uitvoeren van 
gemeentelijke taken? 
 
4. Bent u bereid om te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn voor een herijking van de 
huidige subsidieregelingen voor muziekverenigingen en het muziekonderwijs wat zij 
verzorgen, en hier dan een voorstel voor te maken aan de gemeenteraad? 
 
   
 
Namens de CDA-fractie,  
  
Arno Bouman en Claudia Schipper 


